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Vragen van het lid Dijk (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport over de opkomst van commerciële huisartsenpraktijken (ingezonden 
24 april 2023). 

Mededeling van Minister Kuipers (Volksgezondheid, Welzijn en Sport) 
(ontvangen 15 mei 2023). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het rapport «Commercial chains in general practice» van 
het Nivel?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het bericht dat de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd 
(IGJ) heeft geconstateerd dat de commerciële huisartsenketen Centric Health 
op meerdere punten de regels overtreedt en zelfs de telefoon niet opneemt 
bij spoed?2 

Vraag 3
Bent u ook van mening dat de problemen bij Centric Health laten zien hoe 
onwenselijk het is dat commerciële bedrijven huisartsenpraktijken opkopen 
met het doel om winst te maken met zorggeld? Zo ja, wat gaat u hieraan 
doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoe staat het met de uitvoering van de motie Hijink/Van den Berg over 
onderzoeken wat nodig is om de kwalijke praktijken van commerciële 
overnames van huisartsenpraktijken aan te pakken?3 

Vraag 5
Welke stappen gaat u zetten om de opkomst van commerciële huisartsenke-
tens tegen te gaan? 

1 Nivel, 20 april 2023, «Commercialisering in de huisartsenzorg in opkomst maar we weten nog 
onvoldoende» (https://www.nivel.nl/nl/nieuws/commercialisering-de-huisartsenzorg-opkomst-
maar-we-weten-nog-onvoldoende)

2 Skipr, 19 april 2023, «IGJ: Huisartsen Centric Health nemen telefoon niet op» (https://
www.skipr.nl/nieuws/igj-huisartsen-centric-health-nemen-telefoon-niet-op/)

3 Kamerstuk 36200-XVI-53

 
 
 
ah-tk-20222023-2585
ISSN 0921 - 7398
’s-Gravenhage 2023 Tweede Kamer, vergaderjaar 2022–2023, Aanhangsel 1



Mededeling 

De vragen van het lid Dijk (SP) over de opkomst van commerciële huisartsen-
praktijken (2023Z07485) kunnen tot mijn spijt niet binnen de gebruikelijke 
termijn worden beantwoord. 
De reden van het uitstel is dat afstemming ten behoeve van de beantwoor-
ding meer tijd vergt. 
Ik zal u zo spoedig mogelijk de antwoorden op de Kamervragen doen 
toekomen.
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